
 
Z á p i s n i c a 

zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, konanej dňa 29.03.2023 o 16:00 v budove Miestneho úradu 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, Hviezdoslavova 7, 040 34 Košice. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  
  
1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  
2. Návrh rozpočtu na rok 2023 
3. Informácia o zámere založenia sociálneho podniku mestskej časti 
4. Záver 
 

Bod pred zahájením komisie 
 

Na zasadnutie Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku sa o 16. hod. dostavili 
občania z vnútrobloku Malá Praha 1 vraj na pozvanie pána starostu Petrovčika. Nimi 
požadovaný bod nebol zaradený do programu. Nebol v súlade s programom komisie a ich 
pozvanie bolo v rozpore so Štatútom komisii pri miestnom zastupiteľstve mestskej časti 
Košice-Staré Mesto.  Z tohto dôvodu prebehla búrlivá  debata - Malá Praha s obyvateľmi 
mestskej časti a členmi Komisie výstavby a verejného poriadku samostatne pred zahájením 
zasadnutia komisie.  
Časť prítomných občanov vyjadrila svoju nespokojnosť s opätovným umiestnením 
kontajnerov do dvorovej časti. Ich neumiestnenie na dvore im sľúbil pán starosta Petrovčík 
ešte pred realizáciou dvora. Odôvodnili svoju požiadavku neporiadkom okolo kontajnerov, 
používaním nadrozmerného smetiarskeho auta. Vyjadrili nespokojnosť aj s procesom 
pozývania na predchádzajúcu komisiu pričom neboli pozvaní všetci zástupcovia vlastníkov 
bytov. Na záver búrlivej diskusie sa dohodlo, že všetky vchody zrealizujú petíciu za a proti 
umiestneniu kontajnerov vo dvore a predložia ju pánovi Timkovi do 5.4.2023 čas do 17.00 
hodiny.   

Bod č. 1 Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie o 16. 59 hod. 

Pani predsedníčka privítala prítomných a následne prešla k bodu 2. Nikto nemal pozmeňujúci 
ani doplňujúci bod.   

 
Bod č.2 Návrh rozpočtu na rok 2023 

 
Pani predsedníčka otvorila diskusiu a keďže predkladateľ materiálu sa vzdialil 
neodôvodniteľne z rokovacej miestnosti, nedošiel ani na zavolanie tak udelila slovo pánovi 
Hanušinovi ohľadom prerozdelenia 1,5 milióna z migračnej výzvy a doplnenia pripomienok k 
návrhu rozpočtu 2023. Počas už diskusie sa vrátil aj pán starosta Petrovčik. 
Diskusia:  
Diskusia: Hulmečíková, Petrovčík – stručne doplnil možnosti financovania z migračnej výzvy 
, Djordjevič – diskusia k cenovej výške podzemných kontajnerovísk + prosba o predloženie 
materiálov o miestach kontajnerov na miestne zastupiteľstvo,  



Hanušin – diskusia k dennému centru – upozornil na štatút a postavenie denného centra, 
Kopka, Zolnayová – otázka na p. Kovácsa ohľadom dátumu poskytnutia financií z MIRRI 
a na p. Petrovčíka ohľadom prijatia rozpočtu  na úrovni mesta Košice.  
V rozpočte nie je zohľadnená požiadavka z predchádzajúcej komisie vo veci vytvorenia  si 
rezervy z poskytnutých financií z migračnej výzvy,  
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, odporúča predložiť návrh rozpočtu na rok 2023na 
rokovanie miestneho zastupiteľstva za predpokladu zdrojového krytia položiek – za 5 
poslanci 
 

Bod č.3 Informácia o zámere založenia sociálneho podniku mestskej časti 
 

Na rokovanie komisie bola predložená len stručná dôvodová správa k zámeru. 
Pani predsedníčka udelila na úvod slovo pánovi Ing. Petrovčikovi, ktorý predstavil materiál 
a stručne sumarizoval  jednotlivé informácie z dôvodovej správy. 
Diskusia – poslanci: Djordjevič, Kočiš, Faťolová,  
Diskusia – Djordjevič, Kočiš, Hanušin – navrhol zvážiť inú právnu formu ako s.r.o., 
Faťolová, Kopka – otázka na p. Petrovčika, či by v sociálnom podniku boli zamestnaní len 
obyvatelia s TP v MČ KE- Staré Mesto,  
Hulmečíková – vzhľadom na malý rozsah verejnoprospešných služieb nie je efektívne 
zakladať s.r.o. . Tá má opodstatnenie vtedy keď prejdú kompetencie z mesta na mč ako zelen, 
komunikácie, chodníky.  
Uznesenie: Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve 
mestskej časti Košice-Staré Mesto, neodporúča založenie sociálneho podniku mestskej časti 
vo forme s.r.o.– za 5 poslanci, zdržala sa poslankyňa Galdunová, p. Kopka a p. Hanušin 
 

Bod č.4 Záver 
 
Zasadnutie bolo ukončené o  17:57 hod. 
Vzhľadom nato, že bola prítomná pani kolegyňa poslankyňa Bašistová, tak po ukončení 
komisie sa otvorila ešte otázka preloženia lavičky spred jej bytového domu na Kuzmányho ulici  
na plochu basketbalového ihriska. Pán Timko prisľúbil jej premiestnenie v čo najkratšom 
termíne.  

 
 
Príloha: Prezenčná listina  
                                                                                                                Ing. Eva Hulmečíková                                                                   
                                                                                                                   Predseda komisie 
 
 
zapísal dňa 29.03.2023, Mgr. Oliver Kovács 


